
 

 

 

 

  
 

TS®883 是單組份中性防霉硅酮玻璃膠，適合長期處於高溫、高濕環境。適用於：廚房、廚櫃、廁所、

浴缸、水龍頭、洗手盆等設備。並能與大多數陶瓷製品、玻璃、塑膠和金屬之間形成耐久有彈性的防

水密封。 符合環保法例，低於 4% 揮發性有機化合物(VOC) 規定。受規管

產品類別：可攜式密封劑; 密度：1.0。未固化的玻璃膠可能會導致過敏反應，

應避免接觸到眼睛及皮膚；若接觸到產品，應立即用水沖洗，並請醫生診治，

用乾毛巾或紙巾抹去皮膚上之玻璃膠，請置放兒童不易取得的地方。 
 
 
TS®883 Neutral mildew resistant Silicone 
Sealant is a one-component silicone sealant 
for prolonged exposure to high temperatures 
and humidity. It effectively seals around 
bathtubs, sinks, showers, kitchen, bathroom 
plumbing fixtures, and ceramic tile. It 
provides lasting flexibility and watertight 
adhesion to most ceramics, glasses, plastics 
and metals. It satisfies JIS A 5758 code 
regulations (F,G-30SLM), a test of durability 
of construction sealing materials under 
extreme performance requirement. 
Meet the following specifications: Volatile 
Organic Compound (VOC) content not 
exceeding 4%. Regulated product type: 
Portable sealant; Density:1.0 
 
 
 

Do not use: In structural glazing, total water immersion, aquariums, in contact with bituminous-based 
material, where sealant needs painting or applications requiring an architectural sealant. It is the 
responsibility of the users to determine the suitability of the product for any intended applications. 
 
Precautions for use: Direct contact with uncured sealant may irritate skin and eyes. Vapor over-exposure may irritate eyes, 
nose and throat. Avoid contact with skin. Use in well ventilated area. Wear suitable gloves. If skin or eye contact occurs 
immediately flush with water for 15 minutes. Get medical attention. Product evolves methyl ethyl ketoxime (MEK) when 
exposed to water or humid air. Fully cured sealant is not hazardous. 
 
Store in a dry place. Temperature should not exceed 25℃ for prolonged periods.  
Keep out of reach of children! 
 
型號： TS®883 中性防霉硅酮玻璃膠 

毛重： 330g 

顏色： 透明、白色 

包裝： 硬支裝，每箱 24 支。 

符合環保法例： 低於 4% 揮發性有機化合物 VOC 規定 

保質期：12 個月 
商標註冊，仿冒必究 

NEUTRAL MILDEW RESISTANT 
SILICONE SEALANT 
中性防霉硅酮玻璃膠

經銷商： 

TS®883


